
Protokoll styrelsemöte nr: 6

Datum: 30 augusti 2022
Tid: 18.00
Plats: hus nr. 71

Kallade Närvarande Initialer

Larsove Brodén (71) x
Michael Gehandler  (18) x
Jenny Hansen (14) x
Karolina Ryd Weissner (78)
Lars Öst (46) x
Mikael Ekström (13) x
Camilla Pettersson (54) x

Dagordning

1. Mötets öppnande och fastställande av dagordning

2. Val av justerare
Lars-Ove väljs till att justera protokollet

3. Protokoll från föregående styrelsemöte med rapportering av delegerade uppgifter
Camilla har ringt Securitas ang. gamla skyltningen för gästparkering. Dock ingen åtgärd
ännu. Camilla ringer igen och påminner.

4. Ekonomi
Hög elförbrukning i garagelänga A - varför, måste undersökas snarast.
Hur många betalar in idag för laddning av elbilar?

5. Nya medlemmar

6. Pågående projekt
Garagelängan som ska renoveras
Lars-ove laminerar skyltar om att parkeringen är tillfälligt avstängd under rivning av
garage mellan den 10-18 september. Rivning startar den 10 september.
2 öppna containrar till virkesskräp beställs från Renova.
Lämning 9/9 hämtning 12/9 av container.
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Sopstationer - ny överklagan till Mark- och miljödomstolen i Vänersborg. Larsove
dubbelkollar med kommunen och/eller Mark-och miljödomstolen i Vänersborg om hur vi
går vidare samt ev. handläggningstid.
I övrigt får vi avvakta byråkratin tills vidare.
Förslag på att skicka ut informationsblad till alla medlemmar med allmänna trivselregler
för området.

7. Övriga frågor
Elbilsladdstationer
Hur vet vi hur mycket resp. elbilsladdare drar?
Information om laddbilar måste gå ut i föreningen och att det inte är tillåtet att ladda
med reseladdare (220v).
Skulle laddstationer utomhus vara ett alternativ? Undersök kostnad för detta och
upprätta därefter en investeringskalkyl.

Beslut om Längrepresentantmöte på Nols Pizzeria 2022-10-05 18:30

8. Nästa möte
28 september 18:00 på nr. 71

9. Avslutning

Vid protokollet

________________________________
Jenny Hansen

Justeras

________________________________
Larsove Brodén
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